
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby
Tirsdag, den 1. april 2008 kl. 19.00

Fraværende: Edith 

1.
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 4. marts 2008 blev godkendt. 

2.
Valg af ordstyrer. Niels valgt som ordstyrer.

3.
Orientering fra formanden
Verner og Niels har deltaget i Fællesrådets generalforsamling. Der er endnu ikke kommet referat, 
men Verner undersøger, om det bliver lagt på Fællesrådets hjemmeside. Der blev orienteret om 
igangværende aktiviteter og debatteret forslag og visioner.
Verner har underrettet kommunen, om en defekt brønd ved Pilegårdsvej 55. Kommunen observerer 
og tager stilling til udbedring af skaden.

4. 
Orientering fra kasserer
Årsregnskabet bliver afsluttet og er færdigt medio april. Der udarbejdes budgetforslag for nyt regn-
skabsår. Peter vil gerne underrettes hurtigst muligt om evt. budgetønsker. Bestyrelsen får årsregn-
skabet tilsendt pr. mail, når det foreligger. Det har ikke været rentabelt at sælge værdipapirer inden 
regnskabsårets afslutning. Peter og Edith udarbejder det manglende ferie/afspadseringsregnskab og 
skemaer til timeregnskab. 

5.
Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner
Der er rettidigt indkommet et forslag til generalforsamlingen vedr. etablering af fibernet i Kolt-
Hasselager. Svend Åge har korresponderet med forslagsstilleren. Forslaget skal enten omformuleres 
eller bringes op på GF under ”eventuelt”. Verner kontakter forslagsstilleren tidsnok til, at det evt. 
reviderede forslag kan offentliggøres i indkaldelsen.

6.
Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser)
John vil gerne have Niels til at vurdere nogle træer, som en beboer ønsker fældet. Niels ser på dem 
og kontakter beboeren.
 
7.
Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak
Niels og Verner har, sammen med en repræsentant fra Århus Kommune gennemset Kolt Kirkevej 
efter fjernevarmearbejdet. Der var nogle påtalepunkter, som rettes efterfølgende. Der bliver lagt nyt 
slidlag på dele af Kolt Kirkevej i løbet af 2009. Bestyrelsen overvejer, at få hele Kolt Kirkevej 
asfalteret ved samme lejlighed, og derved dele udgiften med kommunen. Verner spørger hos 
kommunen, om der kommer et skriftligt referat af gennemgangen.

8.
Orientering fra teknisk udvalg, personale og maskiner
Der er indkøbt en brugt siloklo til rimelig pris. Der var ros til gartnerne for snerydningen i påsken.
  
9. Orientering fra kommunikation intern
Ingenting.

10. Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune
Edith fraværende.



11. Orientering fra aktivitetsudvalg
Skaden på tværbommen på Oasens legeplads er nu udbedret.
12. Orientering fra Bente
Der er beboerønske om mere gadebelysning langs Kolt Østervej, specielt ved Pilegårdsvejs 
udmunding i Kolt Østervej. Bente skriver til kommunen om det kan bevilges.
Vores girokonto opsiges, da den næsten ikke benyttes mere. 
Der er installeret nyt anti-virus program på kontorets PC.
To skilte i området er blevet påkørt. Poulerik har bestilt nye galger.
Beboerhenvendelser blev drøftet og vil blive besvaret.
Opfølgningslisten blev gennemgået. 

13. Eventuelt
Ingenting.

Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag, d. 6. maj kl. 19.00.
Referent:  Bente Jensen
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